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s politovanim sleduji ruzne prekazky, ktere zpochybnuji cely proces vyberu

noveho policejniho prezidenta. Tyto prekazky vedou podle meho nazoru k tomu,

ze se zbytecne prodluzuje obdobi, kdy jsou policiste bez silneho a kompetentniho

velitele, osoby, ktera bude vyraznym cinitelem v boji proti korupci a podari se ji

provest policii tezkym obdobim LJSPor.

Je pro me i nadale velmi zasadni, aby novy policejni prezident zacal pracovat

co nejrychleji a aby tento clovek splnoval veskere relevantni predpoklady pro tuto

funkci.

Poradni komisi jsem ustanovil proto, aby byl vyber noveho policejniho

prezidenta co nejvice transparentni a duveryhodny. Komise mi ma doporucit toho

nejlepsiho kandidata. Doporuceni komise budu pine respektovat,

prestoze si uvedomuji, ze jmenovani noveho policejniho prezidenta je ze zakona

pouze a vyhradne moje odpovednost.

V souvislosti se slozenim komise jste ve svem vereJnem vystoupeni pouzil

slovo "kockopes". Ja takovou komisi naopak vnimam jako cestu k co nejvice

konsenzualnimu a transparentnimu reseni.



V komisi jsou pouze renomovani odbornici. Jejimi cleny jsou,

pro pi'ipomenuti, vysoce kvalifikovana personalistka doktorka Iva Moravcova,

respektovana policejni psycholozka docentka Ludmila Cirtkova, sef policejnich

odboru a vysoce postaveni bezpecnostni manazei'i. To, ze nektei'i odbornici maji

podporu parlamentnich demokratickych stran nebo jsou jejich cleny, vnimam

jako zaruku objektivniho a nestranneho vyberu nejvhodnejsiho kandidata a soucasne

jako garanci toho, ze vybrany policejni prezident bude mit dlouhodobou podporu

napi'ic politickym spektrem, coz posili jeho nezavislost. Nemuzu a nechci pi'ipustit

jakekoliv zdrzovani procesu vyberu noveho policejniho prezidenta.

Proto Vas zadam, vazeny pane pi'edsedo vlady, abyste upi'esnil svoji vizi,

jaky pi'edstavitel ODS by mel by! clenem teto komise. Pokud napi'iklad nechcete,

aby jim byl muj prvni namestek Jaroslav Salivar, ale nekterY z poslancu ODS

s pi'islusnou odbornou kvalifikaci, navrhnete, prosim, jeho jmeno. Pokud v komisi

podIe svych slov postradate vrcholoveho manazera, jak jste uvedl vcera v mediich,

navrhnete, prosim, jeho jmeno.

Trvam na tom, ze vyber policejniho prezidenta musi probehnout v souladu

s pi'islusnym zakonem 0 sluzebnim pomeru pi'islusniku bezpecnostnich sboru,

transparentne a rychle. Trvam take na tom, ze Policie CR poti'ebuje co nejrychleji

schopneho, duveryhodneho a sebevedomeho velitele. Uvitam, pokud budeme

spolecne schopni dospet ke konsensu.
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